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Az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

A Házszabály 94 . § alapján felvilágosítás kérése céljából „Milyen jogi eszközökkel kívánj a
elérni a Minisztérium a közeljöv őben, hogy az elszállítandó hulladékmennyiségge l
arányban álljon a szállítási díj?” címmel írásbeli kérdést kívánok feltenni Szabó Imr e
környezetvédelmi és vízügyi miniszter úrnak .

Tisztelt Miniszter úr !

A szelektív hulladék gyűjtőszigetek igénybevételével a háztartási szilárd hulladék térfogat a
akár 60%-al is csökkenhet családonként, a komposztálásnak köszönhetően ez a mennyiség
még további 30%-al is kevesebb lehet . Így a háztartásoknál keletkező hulladék mennyisége
akár az eddigi térfogat tizedére redukálódhat . Ebből adódóan az eddigi hulladékgyűjtő
tartályok túlméretesnek is bizonyulhatnak, és szükségessé válhat a kisebb méret űre
cserélésük. Ertesüléseink szerint jelenleg a legkisebb tartály is 110 literes .

Ennek következtében az állampolgárok ugyanakkora díjat kötelesek fizetni az elszállításért ,
mint eddig, így hiányzik egy fontos motiváció, ami akadályozza a környezettudato s
szemléletmód elterjedését, ti . az állampolgárok fáradozása nem térül meg anyagilag .

1. Milyen jogi eszközökkel kívánja elérni a Minisztérium a közeljöv őben, hogy az
elszállítandó hulladékmennyiséggel arányban kelljen fizetni a szállításért ?

2. Milyen eszközökkel kívánja a Minisztérium motiválni a hulladékkezel ő vállalatokat,
hogy hozzanak forgalomba kisebb méret ű gyűjtőtartályokat?

3. Tervez-e a Minisztérium támogatást nyújtani a hulladékkezel ő vállalatoknak az
arányosítás miatt szükségszerűen keletkezett veszteség kiegyenlítése végett ?

Várom megtisztel ő válaszát.

Budapest, 2009 . augusztus 19 .

Dr. Rétvári Benc e
Országgyű lési Képviselő (KDNP)


	page 1

